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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem érvényesül a nemek közötti esélyegyenlőség
a labdarúgásban?" 

Tisztelt Miniszter úr!

Magyarország Kormánya szemmel láthatóan kiemelt ügyként kezeli a látványsportok anyagi 
támogatását. Különleges helyzetben van az ország kedvenc sportágának tekinthető labdarúgás, 
melynek finanszírozása napjainkra már korábban sosem látott méreteket öltött. Esélyegyenlőségi 
politikusként azonban szomorúan tapasztalom, hogy ez a figyelem rendkívül egyenlőtlen módon 
oszlik meg a férfi és a női labdarúgás támogatása között. Meggyőződésem szerint ezt a 
megkülönböztetést sem az igazolt játékosok aránya, sem az elért eredmények nem támasztják alá. A
téma azért is különösen feltűnő, mert más hasonló sportágakban - akár a kézilabdát, akár a 
vízilabdát, akár a kosárlabdát vesszük alapul - ekkora aránytalanságok nem fordulnak elő. A 
hölgyek egyébként is hátrányos helyzetben vannak olyan kormányzati hatáskörbe kevésbé tartozó 
ügyekben, mint például a pályahasználat, vagy éppen a sportegyesületekben betöltött vezetői 
pozíciók. A fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszer urat:

1. Miért van hatalmas különbség a férfi és a női labdarúgás állami támogatása között?

2. Várható-e a kormány beavatkozása az ügyben a női labdarúgás és az esélyegyenlőség 
védelme érdekében?


